
Protokoll styrelsemöte 
 

Styrelsemöte Slättens samfällighetsförening den 13 april  2023 via Teams 

 

Närvarande : 

Alexander Edvardsson  ordförande 

Linda Gyså 

Åsa Nordmark 

Paula Svedhall 

 

§9  Mötets öppnande och godkännande av dagordning 

Alexander hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

§10 Val av sekreterare för möte 

 

 

Styrelsen beslutade  

att välja Paula Svedhall till sekreterare för mötet 

 

§11 Föregående protokoll  

 

Styrelsen beslutade  

att  godkänna protokollen 2022-09-21 och 2023-02-02 till handlägga dem till 

handlingar 

 

§12 Fakturering 

Går ut 14 april till våra brevlådor 

 

  

§13 Skriva på anmälan till samfällighetsregistret 

• Linda Gyså lämnar in pnr-uppgifter 

• Pontus Norgren lämnar in pnr-uppgifter 

 

 

§14 Nya andelstalsfördelning 

Alexander Edvardsson kollar med Johan Hassing angående ny andelsfördelning 

 

 

§15 Vägen mellan Zarko Dujmovic& Emanuel Norgren 

• Alexander Edvardsson bokar ett möte med Fredrik Bank om hur vi skall gå 

vidare, april/maj 

• Magnus Sefastsson har fått in en offert på breddning och uppgrusning av väg 

112 938 kr 

• Vi behöver säkerställa att stenen som ligger hos Fredrik Bank är ”vår” 

• Styrelsen diskuterade frågan.  

 

 

§16 Vad behöver vi göra i vår 



• Hylva vägen Linda Gyså kollar med Bengt Gyså & han kör när han får 

tid/möjlighet 

• Lägga på gruslager – Alexander Edvardsson kollar pris hos NCC 

• Salta vägen 

o Paula Svedhall kollar med Krister Svedhall om spridaren är ok 

o Alexander Edvardsson köper in salt 

• Beroende på hur det ser ur efter hyvlingen  så kan det behövas ett nytt bärlager 

för det som blivit skadat efter husbyggena delas på de två fastigheterna 

• Alexander Edvardsson kollar med Janne och Mariette Nilsson om att sätta upp 

en liten bod (för vårt material som tråd, bensin m.m.) vid vändplatsens garage 

• Linda Gyså och Paula Svedhall kikar på bod/skjul eller liknande och kommer 

med förslag 

 

 

 

§17 Övrigt 

Pontus Norgren ser över vår hemsida 

 

§18 Styrelsemöte 

Vad kom fram efter mötet med Fredrik Bank 

Planering städdagen 

Alexander Edvardsson återkommer med datum 

 

 

_________________________  _________________________  

Vid protokollet  

 

 

Paula Svedhall 

Ordförande                                      

 

 

Alexander Edvardsson                   

  

 


